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From: 5.1.2e

Sent: Wed 3/4/2020 7:40:14 AM

Subject: RE: Besluit Sint Maarten tot invoering travel ban en communicatieissue

Received: Wed 3/4/2020 7:40:14 AM

To:

GE
SE @minvws.n]; IEXENN) EES @minvws.nl]

)

Cn tafel is om 9 uur......

BEben je alin de buurt?

ver:EIJETER ivwisi>

Verzonden: woensdag 4 maart 2020 08:39

Aan:ERED)EXE© minvws.nt-;IEEE)BESET© minvws. n>
Onderwerp: RE: Besluit Sint Maarten tot invoering travel ban en communicatie issue

Mee eens, maar handig als hij dat heeft voor de CN tafel. Ik denk ook goed als je REwat meegeeft over de rol van BZK

tov die van ons.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: INEEEXEDEI)ERERN6 minvws o>
Datum: woensdag 04 mit. 2020 8:36 AM

Aon: INSCECSN) REC ics>.IKE) < IER insn>
Onderwerp: RE: Besluit Sint Maarten tot invoering travel ban en communicatie issue

BR raten we straks praktische mail voorfiimaken zodat hij beter beeld krijgt en houdt.

Ten tijde var heeft minister Schippers ons op de mail groenlicht gegeven alles te doen wat nodig is, ongeacht hoeveel het

kost.

We moeten namelijk de kosten voorschieten en achteraf claim bij Financien indienen. Doen wat nodig is, dat dekt de lading niet.

van: [IEEEED) HEE minvws.ni>
Verzonden: woensdag 4 maart 2020 07:36

) SEE @minvws.nl>
Onderwerp: RE: Besluit Sint Maarten tot invoering travel ban en communicatie issue

Zal het zo even melden bij stuurgroep. Overigens moet focus liggen op “doen wat nodig is” in plaats van vergaderen over wie de

rekening betaalt. Zie overigens nog niet direct op welke titel we BZK zouden moeten aanspreken en waarom BZK zou moeten

coordineren tav wat in essentie gezondheidszorg ding is waar wij voor aan de lat staan toch? En waar halen we normaal gesproken

onze hulpmiddelen/medicijnen vandaan? Uit NL of elders in de wereld? Kortom met dit mailtje kan ik niet zo veel behalve kennis

van nemen.

Met vriendelijke groet,



102088

Datum: woensdag 04 mrt. 2020 12:36 AM

Aan: CRIA RLY) <

ominow.l>,IEEE SEY minvus.n>Kopie:

Onderwerp: FW: Besluit Sint Maarten tot invoering travel ban en communicatie issue

Zie onderstaande besluit van de minister president van Sint Maarten. De onrust begint toe te nemen. Ik denk dat we echt even

moeten puzzelen over de hulp die we kunnen geven. al bij Hospitainer nagaan wat de mogelijkheden en kosten zijn. En

hoe lang het duurt voordat een container up en running kan zijn.

Wat betreft de beschermingsmiddelen zijn er ook tekorten in NL. Mijn inschatting is dat indien we van de voorraden in NL gebruik

moeten/willen maken hier politieke besluitvorming voor nodig zal zijn.

Sint Maarten is essentieel voor Saba en Statia, er is geen andere uitwijkmogelijkheid dichtbij. Onrust en zorgen op Sint Maarten

zullen snel overslaan op Saba en Statia. Eventuele hulp van NL moeten we koppelen aan een gegarandeerde toegang tot zorg voor

onze patiénten.

Ik denk dat het verstandig is om onderstaande bericht en het bijstandsverzoek morgen in de CN tafel te aan de orde te stellen.

VWS zal al stevig in moeten zetten in NL, ook budgettair. Vraag is of BZK lead kan nemen bij het coérdineren van de

bijstandsverzoeken (Curacao en Aruba zullen zeker volgen) en een eventuele claim voor de kosten bij Financién. In ons budget heb

ik hier geen ruimte voor, hooguit als het gaat om onze eigen patiénten.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: woensdag 04 mrt. 2020 12:18 AM

Aan:IEEEERED © inh: >,INEEEEECHMEEEDN© minvws.ni>
Onderwerp: RE: Besluit Sint Maarten tot invoering travel ban en communicatie issue

lk denk een overtrokken reactie. Maar het maakt de urgentie groter om naar bijstandsverzoek te kijken.

De WHO lijst als criterium is best lastig. lk moet er ff op puzzelen.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: dinsdag 03 mrt. 2020 10:57 PM

aan:IEEDEN BEEESM ins n>,IEEEEEE© minvws.n)>
Onderwerp: FW: Besluit Sint Maarten tot invoering travel ban en communicatie issue

Ook voor jullie nuttig te weten.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: IEEECNN SEE - « vimaartengov.org>



102088

Datum: dinsdag 03 mrt. 2020 10:18 PM

@minbuza.nl>,

@minbuza.nl

Onderwerp: Besluit Sint Maarten tot invoering travel ban en communicatie issue

Allen,

Zojuist heeft de PM besloten om reisbeperkingen in te voeren. Van de vier opties die haar zijn

voorgelegd, is de meest vergaande gekozen; namelijk een travel ban voor mensen uit de gebieden die

op de WHO-lijst staan. Reden voor keuze voor deze optie is gebrek aan capaciteit om andere opties uit

te voeren (geen mogelijkheid tot quarantaine, onvoldoende medische personeel voor check-ups etc). Dit

is dus meest praktische oplossing, maar best vergaand in mijn ogen. Overigens zijn er meer Caribische

landen die (vergaande) reisbeperkingen doorvoeren. Zorgpunt vind ik dat de PM nadrukkelijk ook de

regatta plaatsvindt, waar duizenden mensen uit de hele wereld worden verwacht. DCV is ap de hoogte

gebracht door DBB. De PM spreekt straks met Knops hierover.

Ander zorgpunt betreft de communicatie. In deze regio is nauwelijks sprake van een objectieve

niewsbron. Er is geen nationale televisie en de kranten zijn van lage kwaliteit. De bewoners horen

daardoor zelden iets van deskundigen en zijn afhankelijk van Facebook voor het nieuwsvergaring. Dit

leidt tot veel onrust en vragen. Het lukt de overheid niet om rust te brengen, mede doordat ook de

overheid onvoldoende vertrouwen geniet. Dit is zorgelijk. Het leidde vandaag al tot een bijna-staking

onder het douanepersoneel, dat angstig was geworden door de twee besmette gevallen die op het

vliegveld waren geweest.oI dit eiland rijk is, is uiteindelijk uitkeg gaan geven op het

vliegveld om iedereen weer rustig te krijgen. Overigens is de overbelasting van dez een

ander zorgpunt. Zij wordt inmiddels ingezet voor alles, de medische kant maar ook de

informatieverstrekking, ze heeft geen vervanger enstadus het is de vraag hoe

lang dat goed gaat.

APN k begreep dat er vanuit Caricom ook ideeen zijn over informatie-campagnes in deze regio met het

doel fake news te verminderen en paniek te voorkomen. Weet jij wat de status hiervan is en of zoiets op

korte termijn in de planning staat?

Groet,

Directorate ) Foreignawm
Government Building

Soualiga Boulevard, Philipsburg
St Maarten


